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Protokoll fört vid AU 5, 2018 - 2019 

Tid: fredag 12 april 2019 klockan 09.00-16.30 
Plats: Lions kontor, Stockholm 

Närvarande: GRO Nils-Eric Borgström, IPGRO Mats Granath, VGRO Thorbjörn 
Bengtsson, Controller Bengtåke Johansson. 

§ 1. Mötet öppnades av GRO Nils-Eric Borgström som hälsade alla närvarande välkomna till 
AU 5 och Lions kontor i Kristineberg. 
 

§ 2. Vid protokollet VGRO Thorbjörn Bengtsson enligt beslut vid AU 1. 
 

§ 3. Tillkommande ärenden och övriga frågor 
a) New voices. 
b) Avveckling av distrikt. 

Övriga frågor 
a) Placerings gruppen, förslag till arbetsordning  

§ 4. Fastställande av dagordningen 
Dagordningen fastställdes. 
 

§ 5. Protokoll från AU4-18-19. 
Protokollet genomläst och noterat. 
 

§ 6. Remitterat / uppdrag till AU från GR5 
a) §117 Projektanvisningar / LCI Projektstrategi.   

AU lämnar § 6 till Alf-Göran Andersson som återkommer för vidare hantering, beslut 
att föreläggas GR 6. 
 

§ 7. Beslutskontrollen 
Controllern föredrog beslutsärenden. 

§ 8. Ekonomi/ Budget/ Prognos 
Controllern föredrog MD 101s ekonomiska läge med tillhörande prognos till 
verksamhetsårets slut. Prognosen visar på ett överskott vid verksamhetsårets slut. 
 

§ 9. Kontoret 2019–2020 
AU beslutar att kontoret ska anskaffa en ny modern dataprojektor samt ev. filmduk. 
Estimerad ramkostnad till utrustning och eventuell montering SEK 10 000. 
 

§ 10. Organisationsplan 
AU fastställer reviderad organisationsplan. Organisationsplanen delges vid GR 6.  Bil 142 

§ 11. Mötesplan 2019–2020 Bil 141 
Mötesplanen föredrogs av VGRO, en ändring har skett mot den preliminära. GR 3 blir på 
Scandic Hotell Skogshöjd i Södertälje istället för i Uppsala. AU beslutade att inte 
genomföra något GR i samband med NSR mötet i Köpenhamn. Grund för beslutet är 
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följande; ett MD behöver enligt stadgarna enbart genomföra minst 4 GR under ett 
verksamhetsår. MD 101 s ekonomiska ramar är strama och tiden mellan det traditionella 
GR 4 och GR 5 är kort. Till detta bedömer AU att distrikten under sitt första verksamhetsår 
behöver fokusera på det interna arbetet. 
 

§ 12. Ansvarig diabetes  
AU föreslår GR att utse Birgitta Hydén till MD 101s diabetesansvarig. 
 

§ 13. Status WML, inför resa till Somalia 
Efter genomgång med Alf Göran Andersson och Bengt Lundblad beslutade AU att 
projektledningen måste inkomma med kompletterande information enligt följande innan 
slutgiltigt beslut tas av AU om resan. Resenärerna skall kontakta Bengt Lundblad på Lions 
kansli på måndag den 15/4–2019 i syfte att skapa ett underlag för reseförsäkring till 
Somalia. Uppgifter som efterfrågas är: 
- Kontaktuppgifter om resenärer 
- Detaljerad resplan 
- Löpande säkerhet 
- Fast kontakt på plats, kontinuerlig daglig rapportering. 
- Hur länge resan planeras pågå. 

 
§ 14. Status gällande avtal med Tullverket 

Förslag till avtal är klart, översändes till Tullverket för accept och därefter undertecknas. 
Bil 143 
 

§ 15. Samarbete med Special Olympic inför Åre 2021  
GRO/IPGRO redogjorde för möte i Stockholm och utvecklingen av det fortsatta 
samarbetet. Diskussioner pågår om vårt partnerskap inför Special Olympics i Åre 2021. 
Anteckningar från workshop bifogas Bil 144 
 

§ 16. Nytt projekt De Glömda Barnen, projektplan Bil 138 

Projektplan och rapport har inkommit från projektledarna för DGB. AU föreslår GR att 
fastställa projektplanen för det nya DGB 2.0 för implementering.  
 

§ 17. Hjälpfonden, 90-konto, FRII 
AU föreslår GR att fastställa ett fortsatt medlemskap i FRII. 
 

§ 18. Inkomna rapporter 
a. Rapport” Water Means Life” Bil 136 

Rapport noterad 
 

b. Rapport “De Glömda Barnen” Bil 135 
Rapporten noterad. 
 

c. Rapport ”Katastrofberedskapen”. 
GRO rapporterar att SEK 300 000 skickats till katastrofen i Östafrika. 
 

d. Rapport Riksvalnämnden Bil 132. 
Rapporten noterad. 
 

e. Rapport Sveriges Lions Hjälpfond. 
Ingen rapport inkommit. 
 

f. Rapport Riksmöteskommittén. 
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Ingen rapport inkommit. 

g. Rapport Kommittén för ungdomsverksamhet Bil 134
AU föreslår att GR noterar rapporten.

h. Rapport LCIF Bil 145
AU föreslår att GR noterar rapporten

i. Rapport Ledarskapsutveckling, GLT Bil 140
AU föreslår att GR noterar rapporten.

j. Rapport Medlemsutveckling, GMT
Ingen rapport inkommit

k. Rapport Serviceutveckling, GST Bil 139
AU föreslår att GR noterar rapporten.

l. Rapport LEO
Ingen rapport inkommit.
AU beslutar att till LEO-medlemmars deltagande LEO:s Europa forum bidraga 
med SEK 10 000.

m. Rapport Arbetsgruppen Ny Distriktsindelning Bil 137
AU föreslår att Annica Nordell tar fram en handlingsplan/tillvägagångssätt för 
avslut av nuvarande distrikt.
AU föreslår GR besluta, att utse en person för bevakningen av ekonomiskt stöd 
från LCI i samband med bildandet av de nya distrikten.

n. Rapport Arbetsgruppen för miljö Bil 131
AU föreslår att GR noterar rapporten

o. Rapport Jubileumsinsamlingen Bil 133
AU föreslår att GR noterar rapporten.

§ 19. Medlemmar och medlemskampanj
AU noterar att antalet medlemmar t o m mars är 9854.  
AU föreslår GR att distrikten stödjer klubbarna i medlemskampanjer i samband med att 
Lions berättar om de projekt vi har nationellt och internationellt. Dessutom föreslår AU att 
GR genomför en medlems- och insamlingskampanj i samband med Världs Lionsdagen 
dagen den 8/10. Klubbarna föreslås själva välja insamlingsform och tema. 

§ 20. IRD 2019 – 2020
AU föreslår GR besluta att IRD sammanförs i funktionen LCIF koordinator. 

§ 21. Rapport från PR-gruppen
GRO föredrog muntligt arbetsmaterial från PR gruppens möte den 23/3–2019. Nästa steg 
är att PR gruppen vid GR6 redovisar förslag till en kommunikationsplan.  

§ 22. Medlemsregistret / IT
AU arbetar vidare med att göra medlemsregistret hanterbart både ur teknisk och juridisk 
synpunkt gällande GDPR. 

§ 23. Handboken
AU föreslår GR besluta att för verksamhetsåret 19–20 skall Handboken i en tryckt version 
finnas tillgänglig för beställning. Självkostnaden per handbok är beräknad till ca 30: -. 
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§ 24. Inför RM 19  
RM planering fortsätter planenligt.   
 

§ 25. Tillkommande ärenden. 
a) New Voices 

AU föreslår GR att fastställa att New Voices arbetar parallellt med MDGMT. Plan för 
det behövs. AU förslår GR besluta att SEK 30 000 av tillgängliga SEK 50 000 som är 
budgeterat inför verksamhetsåret 2019 – 2020 allokeras för New Voices och arbetet 
med GR och respektive DG. 

b) Avveckling av distrikt 
AU frågan har behandlats under § 18 m) 
 

§ 26. Övriga frågor 
a) Placerings gruppen – förslag till arbetsordning 

AU föreslår GR besluta att fastställa arbetsordningen. 
 

§ 27. Information från GRO, IPGRO, VGRO och Controller. 
GRO; Planering inför RM pågår i allegro och RM planeringen är klar. GRO gick igenom 
minutplaneringen inför invigningen av RM 19.  
IPGRO; Det senaste mötet med Special Olympics var mycket lyckat och lovande.  
Ett möte med Second Chance, Gunilla Löf, har genomförts. Gunilla kommer att informera 
om deras mycket viktiga och ideella verksamhet, i ca 20 minuter under GR 6 i samband 
med RM. Idag får Second Chance ekonomiskt stöd av enskilda Lions klubbar. 
VGRO; Förberedelserna inför det kommande verksamhetsåret pågår. DGE är nu utbildade 
och examinerade både inom MD 101 och internatutbildning hos LCI. 
 

§ 28. Mötets avslutades 
IPGRO Mats Granath tackade GRO Nils-Erik Borgström för ett bra genomfört AU. 
Därefter avslutade GRO mötet och tackade samtliga närvarande för ett väl genomfört, 
konstruktivt och trivsamt möte och för ett aktivt deltagande. 
 

 
Vid protokollet 
 
 
 
 
Thorbjörn Bengtsson   Nils-Erik Borgström 
Sekreterare/VGRO    GRO 
 
 
 
 
 
Mats Granath    Bengtåke Johansson 
IPGRO    Controller 
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Bil 132 


Nomineringar till GR 6 med förord av RVN, för 
verksamhetsåret 2019-2020. 
Befattning             Nominerad            Lionsklubb
         


Kommiten för ungdomsverksamhet 


Ordförande YED                  Anita Hult                                  LC Vetlanda  


Riksvalnämnden förordar 


Anita Hult 


 


Ledamot v YED                  Britt Nilsson                  LC Kil 
  


Riksvalnämnden förordar 


Britt Nilsson 


 


Ledamot Droger                   Felle Fernholm                  LC Vadstena           


Riksvalnämnden förordar 


Felle Fernholm 


 


Orkester Norden 


Ledamot                    Martin Enqvist                  LC Vindeln           


 Finn Bangsgård har nominerats av distrikt men är nominerad till ID och kan ej ställa upp här. 


Riksvalnämnden förordar 


Martin Enqvist 


 


Rådgivande Placeringsgrupp 


Ordförande                    Ingvar Långström                 LC Långsele  


Riksvalnämnden förordar 


Ingvar Långström 
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Ledamot                    Gunnar Lindberg                 LC Sigtuna  


Riksvalnämnden förordar 


Gunnar Lindberg 


 


Ledamot                   Bo Ericsson                  LC Knivsta                             


Riksvalnämnden förordar 


Bo Ericsson 


 


LEO Ungdomssektionen 


              Robby Heagdorens        LC Stockholm Globen         Har avsagt sig nominering. 


                      Viktor Sundman                   LC Stockholm Globen             


Riksvalnämnden förordar 


Viktor Sundman 


 


Stiftelsen Lions Hjälpfond 


Ordförande                Lars Åke Lindman              LC Oxelesund  


                      Jarko Enqvist               LC Skelefteå               


                    Martin Enqvist               LC Vindeln    Kan ej väljas om. 


                      Maria Fältmark              LC Överkalix               


 Ny inriktning , bör finnas  koppling till GR ? 


Riksvalnämnden förordar 


Maria Fältmark 


 


Kassör                      Bengt Parkstam                          LC Björklinge Vald till 2021. 


Sekreterare                   Kia Carlsson                          LC Öst-Brunkulla   Vald till 2020. 


Supleant 1               Åke Grönqvist                         LC Vetland           Vald till 2020. 
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Supleant 2                Jan Krångh                 LC Falun Bergsmannen  Ej Lion 


                    Lennart Fredriksson            LC Gagnef  


Riksvalnämnden förordar 


Lennart Fredriksson 


 


 


Supleant 3                      Torgny Rönnestad  LC Hultsfre         Vald till 2020. 
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2019-03-31 
 
Rapport från ungdomsverksamheten   
 
Lions Sveriges ungdomsverksamhet 2019-03-31 
101B Lägerplaneringen är under kontroll och arrangörerna 
träffas regelbundet för planering och avstämning. 
Det är 25 ungdomar anmälda till lägret varav 2 från Sverige, 
övriga kommer från Europa och 1 ungdom från Japan och 2 
ungdomar från Taiwan. 
Man har lite svårt att hitta värdfamiljer till alla ungdomar så 
frågan har nu gått ut till intilliggande distrikt. 
 
 
Rapport för utresande ungdomar från Sverige 
2019-03-31 har 27 ansökningar skickats till de internationella 
ungdomslägrena,varav 2 är till det svenska lägret. 1 av ansökningarna är till ett läger i Italien 
för disabeld youth. Alla ungdomar har fått preliminär acceptans och några har även fått 
fullständig acceptans. Ungdomen till det Italienska lägret för disabeld youth har inte fått 
acceptans ännu, de fördelar sina lägerplatser den 5/4. Två av ungdomarna har klart med 
värdfamilj, de andra väntar på att få värdfamilj utsedd. 
 
 
Kommande ungdomsverksamhet 
Lions Sveriges internationella ungdomsläger 2020 kommer 101S att arrangera. Man har 
tillsatt en ungdomslägerkommitté från nuvarande 101S och 101SM som kommer att arbeta 
med detta. Man har inte haft sitt första möte ännu men försöker att få till ett snarast så att man 
kan bestämma lägrets namn, tidpunkt och övriga uppgifter som behövs för att kunna skicka 
till Oak Brook och att kunna trycka ett underlag till Riksmötet i Västerås. 
 
Lite funderingar från ungdomskommittén:  
Man behöver i distrikten titta på nästa verksamhetsårs YEC då distrikten går från 10 till 5 
distrikt. Likaså avsättning av pengar till kommande års läger. 
 
 
Budget 
Ungdomsverksamheten håller budget som planerat. 
 
 
Ansvarsområde ungdomsverksamheten MD. 
YED Anita Hult, ansvarar för utresande ungdomar från MD:s klubbar 
vYED Britt Nilsson, ansvarar för inkommande ungdomar till svenska läger 
 
Frågor, idéer och synpunkter mottages tacksamt! 
 
Anita Hult    Britt Nilsson 
YED 101MD    vYED 101MD 
hult_anita@hotmail.com   brittkickan@hotmail.com 
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Rapport från kommittén                                                                                                                     
DE GLÖMDA BARNEN – från Syrien och dess grannländer 


 
 


 


 
 
 
 
 







 
 


 
Följande klubbar har bidragit med mer än 100 000 kr och därmed bekostat en skolmodul: LC Åhus, LC 
Öregrund, LC Sigtuna och Märsta Arlanda, LC Höganäs, LC Skurup ihop med LC Ystad och LC Simrishamn, 
LC Tingsryd samt LC Luleå. 
 
Årets samarbete med Dröse&Norberg genom familjemusicalen Djungelboken är nu avslutad. Insamlingen av 
kontanter vid föreställningarna var svårare än tidigare insamlingar i samband med Motown och Aladdin. 
Swish-insamlingen gick bättre, kanske för att vi hade med en QR-kod på våra ”I-phonekort” och rollups samt 
en helsida i programmet om Lions och De Glömda Barnen. En skådespelare i Lionsjacka värmde upp 
publiken och informerade om De Glömda Barnen. Insamlingsresultatet räcker till en halv skolmodul och det 
hjälper 36 syriska barn till skolgång vilket är ett bra resultat.                                                                              
Vi ska nu notera att det varit över en halv miljon besökare på Dröse&Norbergs föreställningar sedan 
samarbetet började. Lions har då funnits med i Lionsjackor. Denna fantastiska PR-exponering har vi fått utan 
kostnad. Ett stort tack till Ralf Melin som står bakom allt detta! 
 
 
TACK FÖR DITT STÖD TILL DE GLÖMDA BARNEN! 
 


 
 
 
 
 
 
Med hälsningar från projektledningen 
genom Per Krantz 
 
 
 
 
 
 
 
Per Krantz, projektledare MD 101.                              Bidra på      -Swish 9019480  
0702-885017.                                                                                 -PG 901948-0 märg DGB 
perkrantz@telia.com                                                                      -Lionsklubbar till distriktskassören 
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Projektet: Water Means Life  
Lägesrapport 31 Mars 2019 
 
Projektet Water Means Life WML är nu igång med en andra insamlingsperiod,  
som påbörjades den 1:a januari 2019 och pågår hela första halvåret fram till den  
1/7 2019. 
 
Insamlade medel 
Enligt huvudboken har det preliminärt per 31/3 2019 samlats in ca 1. 600. 000 kr 
inklusive beviljade medel från LCIF. 
 
Ett fantastiskt exempel är att Lions Club Oxelösund samlat in 50000 kr, vilket 
innebär 1666 kr per medlem. 
Ytterligare ett fantastiskt exempel är att Lions Club Bräkne-Hoby också har samlat 
in 50000 kr, vilket innebär 1282 kr per medlem. 
 
Projektgruppen i WML består numera av ytterligare två medlemmar nämligen:        
Bergsingenjör Peter Marinko från LC Uppsala samt Sven Styrup LC Herrljunga, 
som har varit sysselsatt med brunnsborrning i många länder under 40 år. 
 
Vi har även kontakt med den Somaliska Geologen Mohamed Abdiraman Ahmed 
från vattenverket i Somalia, som deltog tillsammans med den Svenska Geologen, 
när den tidigare geologiska undersökningen genomförts på olika ställen i Puntland.                                                                
Han har hjälpt till med framtagande av ett förfrågningsunderlag, som medför att de 
offerter vi får in, ska kunna jämföras.  
Lions Club i Bossaso har sett till att förfrågningsunderlaget skickats på en ”nät-
sight” i Somalia.   
 
Offerter skickas till projektledningen för WML samt till LC Bossaso och vi har 
hittills fått en komplett offert samt fått besked från Presidenten i LC Bossaso att 
flera offerter är väg till oss.   
 
När det gäller säkerhetsläget i Puntland och företrädesvis i staden Garowe där våra 
möten är planerade att ske, har jag varit i kontakt med UD, Ambassaden i Nairobi, 
Internationella chefen för Diakonia, säkerhetstjänstens chef i Somalia (via mejl) 
samt flera försäkringsbolag. 
Mursal har också talat med chefen för Diakonia i Garowe samt med chefen för den 
säkerhetstjänst som Diakonia använder och en sammanfattning och våra slutsatser 
genom dessa kontakter framgår av punkt 1-8 här nedan.                                                                             
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1) Det är inga som helst problem att försäkra de personer som reser till Somalia. 
    Jag har pratat med försäkringsbolaget och de försäkrar även personer som 
    reser till Syrien och Afghanistan. Dvs krigsområden. 
 
2) Försäkringsbolaget heter IHI Bupa (International Health and care International) 
    De finns i Danmark på tlf.+4570207048   Deras hemsida: ihi.com 
    Priset för 20 dagars försäkring är 195 Euro. 
    
3) Jag har varit i kontakt med UD och den huvudsakliga anledningen till att de        
     avråder från att resa till Somalia är att de har begränsade resurser att hjälpa till. 
 
4) De säger att det är lugnt i staden Garowe där det är tänkt att träffa företagen, som  
     vi får offerter från. Flyget från Sverige landar i staden Garowe. 
 
5) Vi har personlig kontakt med Diakonias chef i Garowe och de tar hjälp av en               
     Säkerhetsorganisation och chefen lovar att ställa upp när vi kommer tillGarowe. 
                                                                                                
6) Diakonias chef Stephen Ndichu kommer också att ställa upp vid vårt besök.                                                                                                           
 
7) Ambassaden i Nairobi har svarat och de har fått aktuella synpunkter om säker-   
    hetsläget där det framgår att det är lugnt i Garowe. 
 
8) Jag har direktkontakt med Diakonias Internationella chef, som varit i Garowe    
     många gånger, och som säger att det är lugnt i staden. 
 
Vi hoppas nu att AU kan ta ett beslut innebärande att en resa kan planeras samt att 
det kommer in tillräckligt med medel så att den nationella insamlingen uppnår lika 
mycket som beviljade medel från LCIF, vilket är ett krav enligt besked från LCIF:s 
ansvarige Omar Diallo. 
 
Med Vänliga Hälsningar 
 
Kenneth Lindgren   
Lions Club Borlänge 
Projektledare för WML  
 
e-post:  canet@telia.com  tel.+46705986909                       



http://ihi.com/

javascript:phoenixHandler.handleMailTo('canet@telia.com');
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Projektplan 


Lions hjälper De glömda barnen 2019-2020 


 


Bakgrund 


MD 101 har sedan 2015 drivit projektet De glömda barnen. Efter första året beslutades att 
genomföra ett treårsprojekt. Detta avslutas 2019-06-30. 


Vid projektstarten beräknades antalet syriska flyktingar i Turkiet till 3 miljoner. Nu har antalet 
ökat till närmare 4 miljoner. Många av dem finns i Adana med omnejd. Orsaken är främst 
närheten till syriska gränsen, men även förhoppningen om att få arbete i de omfattande frukt- 
och grönsaksodlingarna. Det finns statliga flyktingläger, men majoriteten får inte plats i dessa 
utan måste söka egna boenden. Nu har de flesta flyktingarna etablerat sig i egna 
konstruerade tält eller boende under tak. I Adana finns stora bostadsområden med närmast 
fallfärdiga hus. I dessa hyrs nu alla utrymmen ut till de syrier som kan betala för sig. För att 
kunna de måste de dels kvittera ut bidrag från det överenskomna stödet från EU och 
UNHCR. Detta räcker inte till att bekosta ett bostadsrum för en familj utan kostnaden måste 
kompletteras med tillfälligt arbete, vilket långt ifrån alla lyckas med. Sammantaget är nöden 
påfallande för att klara kostnaden för mat och boende. 


Barnen är en utsatt grupp. De har upplevt krigets fasor, ryckts upp ur sina rötter och efter 
flykten hamnat i ett miserabelt boende. Många har mist sina fäder i kriget. Deras trygghet har 
raserats och framtidsdrömmarna är oftast obefintliga. Eftersom barnen är sårbara och inte får 
sina grundläggande behov tillgodosedda är projektets beteckning De Glömda barnen 
lämplig.  


Det finns inte plats i skolan för alla syriska barn. Samtidigt är de ofta mobbade av turkiska 
barn. Därför har projektet lagt stor kraft på att bygga skolmoduler. Ett samarbete är nu 
etablerat med turkiska skol- och integrationsmyndigheten. Det går ut på att Lions sätter upp 
moduler(skolpaviljonger) på anvisade platser och myndigheten anställer personal. 
Integrationsarbetet pågår, främst genom att förskoleelever integreras.  


I början satsades på att sätta upp boendetält och sanitetsanläggningar, men numer har de 
allra flesta flyktingarna ett etablerat, men i våra mått mätt oacceptabelt boende. Därför har 
satsningen blivit alltmer på att sätta upp skolmoduler och dela ut matpaket till de mest 
behövande. 


Senaste året har skolmyndigheten hjälpt till med att utse de familjer som är i störst behov av 
livsmedel. Via listor, som upprättas på den skola där eleverna går, delas nu matpaket ut på 
ett systematiskt sätt. Ofta är det ensamstående mödrar med flera barn. 


Behovet är nu att fortsätta uppsättningen av skolmoduler och utdelning av matpaket samt 
delvis hygienartiklar och kläder.  


Projektets syfte har varit att stödja syriska flyktingar i Turkiet, framförallt i Adanaregionen 
med betoning på stöd till barn. 
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Förhoppningsvis går nu kriget i Syrien in i en lugnare fas och en långsam uppbyggnad av 
landet kan ske. Det innebär i bästa fall att några flyktingar kan flytta hem igen om ett eller två 
år. De flesta av de flyktingar projektet kommer i kontakt men har inte medel till detta och 
många familjer med små barn har etablerat sig i Turkiet i en svår situation, som de har svårt 
att komma ur. 


Fram till halvårsskiftet 2020 slutföres insatserna i projektet De glömda barnen. De uppsatta 
skolmodulerna övergår till turkiska skol- och integrationsmyndigheterna så att de ska nyttjas 
av syriska skolbarn. Integration med turkiska elever är ett övergripande mål. Skolmodulerna 
behöver underhållas och ett avtal för detta upprättas.  


 


Lions engagemang 


Sveriges Lions samlar in pengar för stöd till projektet De Glömda Barnen. Det stärker Lions 
varumärke med ett gemensamt och väletablerat projekt. 


Turkiska och svenska Lions samarbetar. Leif och Nilgün Niord organiserar insatserna för de 
syriska flyktingarna i Turkiet. Leif har rötterna i svenska lionsrörelsen och Nilgün i den 
turkiska. Detta gör att språkliga och kulturella skillnader kan hanteras. I Adana hjälper lokala 
Lions till med insatserna, såsom med dagliga kontakter med myndigheter och leverantörer 
samt ständig kontroll av att projektets åtgärder sker på beslutat sätt.  


 


Syfte 


• Att hjälpa syriska flyktingar i Turkiet, främst Adanaområdet genom att uppföra 
skolmoduler och dela ut matpaket. 


• Att implementera och slutföra projektet De glömda barnen. 
• Att upprätta ett underhållsavtal för de skolmoduler, som Lions satt upp. 
• Att överlämna projektet till lokala mottagare 


 


Mål 


• Att under året samla in 500 kr/Lion i Sverige 
• Inkomna medel bekostar stöd till flyktingbarnen och deras familjer med betoning på 


skola och matpaket. 
• Del av inkomna medel användes till framtida underhåll av skolmodulerna. 


 


Långsiktiga mål 


• Uppsatta skolmoduler ska nyttjas av syriska skolelever. 
• Klargöra att Sveriges Lions har bekostat skolmodulerna 


 
• Etablerat samarbete med svenska och turkiska lions. 
• Stärka Lions varumärke 
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Omfattning och avgränsningar 


• Stöd till syriska flyktingbarn och deras familjer.  
• Prioritet i Adana-regionen, men delvis även till syriska flyktingar i övriga Turkiet. 
• Insatser görs men insamlade medel. 
• Projektet tillhandahåller inte personal. 


 


Projektperiod 


2019-07-01  --  2020-06-30 


 


Insamlingsperiod 


2019-07-01 --  2020-06-30 


 


Tidplan/aktivitetsplan 


Projektet är en förlängning av De glömda barnen. Därmed fortsätter projektet De glömda 
barnen ett år till.  


Kontakter med myndigheter och utförare är etablerade. 


Under hösten tas diskussioner upp med myndigheter, utförare och markupplåtare om 
överlämnade och underhåll av uppsatta tältanläggningar och skolmoduler. 


Under våren upprättas avtal om överlämning och underhåll. 


Insamlade medel i projektets slutfas användes enligt projektledningens beslut.  


 


Budget/finansiering/försäkringar 


Först samlas pengar in och sedan beslutas om hur de ska användas.  


Max 3,5 % av insamlade medel användes till PR-material och omkostnader. 


Eftersom projektet startar 2019-07-01 samt är en fortsättning av De Glömda Barnen överförs 
innestående medel till det nya projektet. 


De medel som inte nyttjats 30/6 2020 användes enligt projektets syfte. 


 


Riskanalys 


• Valutautvecklingen påverkar inköpspriserna. Därför kan kostnaderna variera pga 
kronan contra Euro och turkisk lira. 


• Utvecklingen av situationen i Syrien. 
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Projektorganisation: Projektägare Lions Sverige 


 
 


Ansvar och befogenheter 


Styrgrupp 


• Styra projektet och fatta beslut inom överenskomna ramar 


• Säkerställa att projektets resultat nås 


• Tillföra de resurser som krävs 


• Kontinuerligt hålla sig informerad om projektets status 


• Ta beslut om eventuella justeringar av projektet 


 


Projektledaren 


• Genomföra projektet med resultat inom ramarna för projektplan 


• Säkerställa att organisation och arbetssätt är ändamålsenliga, dokumenterade 
och tydliga 


• Rapportera och informera om projektläget 


• Marknadsföra projektet internt och externt på såväl möten som i media. 


 


Delprojektledning/Turkiet 


Styrgrupp
Mattias Öberg
Annica Nordell


Samtliga DG
Delprojektledare Turkiet


Leif och Nilgûn Niord
Siber Yörük


PR-gruppen


Projektledare
Per Krantz
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• Genomföra projektet lokalt enligt uppsatta mål 


• Ansvara för den löpande driften av projektet i Turkiet. 


• Ansvara för förhandlingar/offertförfrågningar med lokala myndigheter, 
grossister/leverantörer, etc. 


• Rapportera och informera om projektläget månadsvis till projektledaren. 


• Marknadsföra projektet i Turkiet och även vid klubbesök etc i Sverige. 


 


Distriktsguvernörerna 


• Samtliga DG tillsammans med sina ZO/Zonteam ansvarar för att presentation 
av kampanjen/projektet genomförs. 


• DG marknadsför projektet och peppar sina klubbar i sitt månadsbrev. 


• DG med hjälp av ZO rapporterar till projektledningen om eventuella problem i 
genomförandet. 


 


PR Gruppen 


• PR gruppen tar fram pressmaterial 


• Marknadsföra Lions hjälpkonto 90 9048-0 till allmänheten 


• PR gruppen ordnar med ”egen” sida på www.lions.se där info om projektet 
finns. 


Uppföljning/rapportering 


• Kontinuerlig rapportering vid GR möten om projektstatus samt 
insamlingsredovisning. 


  


• Ekonomisk rapportering varje månad från Annica Nordell. 
• Rapport vid RM, NSR, DM Möten om så önskas. 
• Slutrapport med ekonomisk redovisning lämnas till MD. 


 


........................................    ………………………...     


PCC Mattias Öberg  PCC Annica Nordell              


 


 


…………………………….    ……………………….. 


PCC Leif Niord                     PDG Per Krantz 
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 Rapport GR :6 MDGST 


  
Under denna period har följande hänt. 
Gat teamet har haft ett telefonmöte där vi planerar in en kurs i samband med GR1 mötet i höst. 
Detta för att Gat teamet ska få möjlighet att möta sina Dgr och att alla får samma information 
och kunskap återkommer med mer information när vi planerat mer. 
 
Den 9-11 mars var jag på utbildning ALLI i Marsielle för mitt distrikts räkning som var en 
givande utbildning om ledarskap. 
 
Det har varit ett webinar möte den 21 mars för distrikt GSTarna där lions Melissa Reyes 
specialist //ledarskap Global action Team pratade om vad en operating budget är hur man ska 
göra samt hur man kan söka efter pengar. Tyvärr kom detta seminarium i sista minuten så 
många fick problem med att hinna göra kurserna i tid innan deadline och äska medel innan 
deadline 31mars. Det har även varit svårt att logga in på MyLCI:s hemsida som har varit under 
omarbetning periodvis. 
 
Lions Livskvalitetspris 
Där har fyra personer mottagit priset totalt har 18 ansökningar inkommit till detta pris. 
Pristagarna uppfyller det syfte som livskvalitetspriset har som goda föredömen, en 
fighterinstinkt och en aldrig ge upp attityd. Simon José Åhlstad (nominerad an LC Sigtuna), 
Peter Vikström (nominerad av LC Piteå och LC Öjebyn), Robin Bryntesson(nominerad av LC 
Brunkullan Östersund), Ebba Einarsson(nominerad av LC Falkenberg).  
 
Bragdlejonet 
Två pristagare utsågs till bragdlejonet Amanda Orrbro och Olof Ryberg motivering att de 
uppnått idrottresultat av bragdkaraktär och ett föredöme för idrottare med funktionsnedsättning. 
Beslut togs med servicekommittén och Parasportförbundet. 
 
Katastrofberedskapen 
Gro Nils-Erik Borgström tog initiativ att i samråd med servicekommittén att bidra med 300000 
kr till de drabbade i Mocambique, Malawi och Zimbabwe efter orkanen Idias framfart i början 
av mars 2019. Focus skulle vara de drabbade barnen i områdena.  
 
Special Olympics 
Ett inledande möte med Lions Josefine Östh och MDGST, Lions dist P Monica Gimerus samt 
Karin Riddars och Göran Hägerdal från Special Olympics har ägt rum. Under mötet drogs en 
del riktlinjer upp för hur vi inom Lions kan vara behjälplig vid tävlingarna i Åre – Östersund 
2021. Resultatet av det mötet blev att vi kommer att ha goda förutsättningar att kunna 
genomföra vår del i det. Fortsatta diskussioner kommer att ske fortlöpande. 
 
Besökt klubbar i distrikt P 
Tre klubbar i distrikt P har uttryckt att de vill ha besök av GAT teamet för att få en förståelse 
vad Gat teamet står för. Monica Gimerus distrikt GMT och MDGST stod för besöket .Besöket 
uppskattades mycket av klubbarna och fler klubbar vill ha besök av teamet. 
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Ulla-Britt Bergström 
MD GST 
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Rapport MDGLT 101 
 


1VDG och 2VDG utbildningen avslutad med mycket positiva utvärderingar. 
Maximala poängen för hela kursen var 5 och vi hamnade på ett genomsnitt på 4,5. 
Under utbildningen fick deltagarna själva komma med synpunkter inför nästa 
utbildningsår. Det som samtliga uppskattade var denna kontinuitet som blir då både 
2VDG och 1VDG deltar i samma utbildning. För att finansiera detta har vi två 
alternativ: Att distrikten själva bidrar med en viss kostnad eller att vi krymper den 
totala utbildningstiden. Jag skall även undersöka om det finns ytterligare medel att 
söka från LCI. 


 
Även en annan viktig synpunkt för kommande Guvernörer var att alla som skall 
gå på som 2VDG skall gå RLLI. De som är 1VDG skall samtliga gå ALLI. 


 
GAT-utbildningen under hösten kommer att genomföras under GR:2 2019. 
Bakgrunden till detta är att inte kollidera med Distriktens möten samt att 
ordföranden i GAT-teamen (DG) kan kommunicera med sina valda representanter 
under utbildningen. 


 
Zon-ordförande utbildningarna i Distrikten fortlöper men undertecknad saknar 
rapporter från dessa. 


 
Höstens kommande utbildningar är under planering och kommer att redovisas 
under hösten. En påminnelse till alla är att rekrytera de ledare som gick RLLI.  
En ung skapa ambitiösa Lions! 


 
 


MDGLT 101 Anna From-Lindqvist 








Mötesplan 2019 - 2020 2019-04-14


anm Event start slut anm1 plats


Conv 2019-07-05 2019-07-09 Lions International Convention i Milan0, Italien
GR 1 2019-07-15 19.00 - 20.00 GTM
Rapp 1 2019-07-26 senaste datum för inlämning av rapporter
AU 1 2019-08-01 Lions kontor Stockholm 
GR 2 2019-08-23 2019-08-26 Upplands Väsby alt norra Storstockholm
Rapp 2 2019-10-11 senaste datum för inlämning av rapporter
AU 2 2019-10-18 2018-10-20 Besök RM 2020 Falun
EF 2019-10-03 2019-10-05 Tallin, Estland 2019-10-03-2019-10-06
GR 3 2019-11-15 2019-11-17 Södertälje
CC-meeting 2019-11-22       2019-11-24 Köpenhamn
NSR 2020-01-13 2020-01-17 Köpenhamn
Rapp 3 2020-02-03 senaste datum för inlämning av rapporter
AU 3 2020-02-08 Lions kontor Stockholm
GR 5 2020-02-29 2020-03-01  Stockholm alt Gävle
Rapp 4 2020-03-30 senaste datum för inlämning av rapporter
AU 4 2020-04-04 Lions kontor Stockholm
RM 2020-04-30 2020-05-02 Falun
GR 6 2020-05-02 RM Falun
Rapp 5 2020-06-08 senaste datum för inlämning av rapporter
AU 5 2020-06-13
Conv 2020-06-26 2020-06-30 Singapore
EF
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Mötesanteckningar Workshop Josefine Östh 
2019-04-01 0704 792 549 


Workshop 
Special Olympics World Winter Games 2021 


Anteckningar 


Plats: Idrottens Hus, Skansbrogatan 7, Stockholm 


Datum: 2019-04-01 


Deltagare: Josefine Östh, Ulla-Britt Bergström Johansson, Monica Gimerus, Karin Riddar (Parasportförbundet) 


och Göran Hägerdal (Parasportförbundet) 


1. Intro
- Special Olympics startade på 60-talet av Eunice Kennedy Schneider och är idag världens


största breddidrottsorganisation med 5 miljoner aktiva från 175 länder


- De som kan delta i Special Olympics är personer med intellektuell funktionsnedsättning med


ett IQ lägre än 70


- I Sverige tillhör Special Olympics Parasport Sverige


- Special Olympics har 3 grundpelare; Idrott – Familj – Hälsa


- Bland personer med intellektuell funktionsnedsättning är ohälsan i snitt 10 ggr högre än hos


den generella befolkningen. Dessutom uppskattas de vara 10 ggr lägre representerade i


idrottsföreningar


2. Special Olympics World Winter Games 2021 (SOWWG)


Var? När? 


SOWWG kommer att gå av stapeln den 6-12 februari 2021 i Åre och Östersund. Sverige som nation 


har alltså värdskapet. Det kommer att vara det största idrottsevenemanget i världen just det året. 


Övergripande mål 


- Att öka antalet deltagare i Special Olympics


- Att ändra attityder gentemot personer med intellektuell funktionsnedsättning


- Att förbättra folkhälsan


Tema: folkhälsa/folkhälsosatsning 


Spelen i siffror 


- 3000 aktiva deltagare inklusive ledare, från 105 olika länder


- 3000 volontärer


- 5000 vänner/familjemedlemmar


- 1000 mediarepresentanter (ESPN kommer att livesända bl a invigningen, och på så sätt nå ut


till flera miljoner tittare världen över


Sporter 


Åre: alpint, snowboard, snöskor 


Östersund: längdskidor, floor hockey, innebandy, konståkning, speed skating 


Schema 


2 feb: ankomst till Sverige 


2-4 feb: Host town


5 feb: ankomst till Åre/Östersund, invigning


6-12 feb: Tävlingar


12 feb: avslutningsceremoni


13 feb: hemresa


Host towns 


Syfte: att lära känna varandra, landet/staden de vistas i, bli välkomnade, känna trygghet utan föräldrar 


närvarande. 
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Mötesanteckningar Workshop  Josefine Östh 
2019-04-01  0704 792 549 


När? Var? Hur?  


- 3 nätter, 2-5 februari 2021 


- Det beräknas max 3000 aktiva inklusive ledare, i trupper (nationer) om 20-50 personer. Till 


dessa behövs; 


o Boende: vandrarhem, stugor, hemma hos familjer, (hotell) 


o Mat: ex. genom skolbespisning 


o Kulturella aktiviteter: för att lära känna Sverige, kan vara allt från att se renar till att 


åka spark eller se en teaterpjäs (under World Summer Games Abu Dhabi i mars i år 


så fick den svenska truppen besöka en moské, testa traditionell klädsel samt besöka 


en skola där eleverna hade förberett en pjäs om sitt hemland) 


o Möjlighet till fysisk aktivitet: då syftet med Special Olympics är att förbättra folkhälsan 


o Transport: om möjligt, till Åre/Östersund 


Pre Games 


För att testa modellen och alla delar, kommer pre games att utföras 1-5 feb 2020, med samma 


upplägg fast max 600 idrottare + ledare 


3. Vad Special Olympics behöver hjälp från Lions med 
 


1. Host towns  


Då deltagare kommer att komma från världens alla hörn, till olika flygplatser i landet och innefatta 


trupper om 20-50 vardera skulle Special Olympics Sverige behöva hjälp från Lions med host towns – 


framförallt på grund av att Lions finns på många platser i landet. Varje nations organisation bekostar 


resor till och från Sverige men så fort de landat, tar Special Olympics Sverige över. De flesta kommer 


troligen att landa på Arlanda.  


Ca 3000 personer kommer delta i host towns (minus ca 500 svenska atleter och ledare) och de 


kommer om trupper på 20-50 personer vilket innebär att ca 50 platser skulle behövas (ffa boende, 


mat, aktivitet). 


Det är framförallt hjälp med host towns som önskas. Det är framförallt klubbarna norr om Arlanda 


(kanske även klubbar i Norge?) som kommer tillfrågas i fråga om detta pga. resor (kostnader, 


avstånd), men alla Lions är välkomna att bidra med idéer och ev. delta som volontärer (se nedan). 


2. Volontärer 


Under själva spelen, all hjälp är önskvärd, från att dela ut nummerlappar till att jobba i sjukvårdstältet. 


3. Ekonomiskt bidrag 


 


4. Plan  


Special Olympics kommer att, tillsammans med GST Ulla-Britt Bergström Johansson, presentera ett 


utkast till förslaget under distriktsmötet i Lycksele den 18 maj. Där får Norrlandsklubbarna ge 


feedback på förslaget och även ge input utifrån de förutsättningar som finns i respektive klubb. 


Special Olympics är inbjudna till Lions Riksmöte i Västerås den 31 maj. Där kommer de få hålla ett 


seminarium på ca 20 min (med fokus på Special Olympics som organisation, samt SOWWG), men de 


kommer också få möjlighet att specifikt presentera sitt förlag om hjälp till SOWWG 2021 under GR6-


mötet på förmiddagen den 31 maj. 


Lions deltagande skulle öka kunskapen om Lions Sverige, bl a genom medias satsningar, vilket 


potentiellt skulle kunna öka medlemsantalet. Lions internationellt stöttar Special Olympics sedan 


många år tillbaka. Lions motto: för samhällsansvar och livskvalitet går väl ihop med SOWWG syfte. 


Lions Sverige har sedan oktober 2018 en avsiktsförklaring med Special Olympics Sverige.  
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Beträffande en rapport från LCIF i stort så är det så att K100 jobbar på med information 
och ”peppning” för att få klubbarna i distrikten att anamma den möjlighet de har att 
stödja olika insamlings projekt under 3 år. 
 
Vad som hittills har hänt är att ca: 92,5 milj. dollar har samlats in i projektet från start 
1/7-18. 
  
Det har ju hänt en del under resan, nu talar jag om sydöst Afrika. LCIF har hittills bistått  
med hjälp i form av pengar som skall gå till olika ändamål såsom mat och 
förnödenheter, kläder, bostäder m.m.. Det som hittills skickats är 2 x $10000 plus  
$50000. Mer är att vänta. 
  
Katastrofberedskapen har ju också gått in med en summa av sek. 300 000:- 
  
Detta är en rapport i kort. Om det finns några frågeställningar eller undringar hör av er. 
  
 
Hälsningar 
Anders B. // LCIF MD 101 
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Rapport nr 5 från kommittén för Sveriges Lions 
pris för miljö och hållbar utveckling. 
 
Båda pristagarna Greta Thunberg och Peckas Naturodlingar AB har med glädje tackat ja till 
att ta emot Lions miljöpris. 
 
Greta Thunberg kan inte komma till prisutdelning i samband med Lions Riksmöte. Hon är på 
väg hem med tåg från Österrike då. En ny tidpunkt för att lämna över priset som både passar 
Lions och Greta tas fram tillsammans med GRO och meddelas senare. 
 
VD Elena Petukhovskaya och Daniel Brännström, en av grundarna till Peckas Naturodlingar 
AB, kommer till prisutdelningen i Västerås. Eventuellt svarar de på frågor i samband med 
miljöseminariet. De stannar inte kvar på Get Together. 
 
Motiveringarna har stämts av med personer nära pristagarna och en pressrelease är på G. 
 
En artikel till tidningen Lion planeras, där både Sveriges Lions miljöpris och det 
miljöstipendium som 101S delat ut kommer att beskrivas. 
 
Arbetsgruppen för miljöpriset är utsedd på två år. Inför nästa verksamhetsår behöver en ny 
arbetsgrupp utses. Man kan fundera på om MDs miljökommitté och arbetsgruppen för 
miljöpriset kan vara samma personer eller delvis samma personer. Då skulle alla eller flera av 
distrikten ingå i arbetsgruppen. Samtidigt är det angeläget att ta vara på det engagemang som 
finns. Vi vet inte hur många som vill jobba med miljöfrågan och hållbar utveckling inom 
Lions. Det är också möjligt att några eller alla i nuvarande arbetsgrupp vill fortsätta. 
 
 
 
 
Jan Eksvärd 
Lions Knivsta 
Sammankallande i arbetsgruppen och priskommittén för Miljöpriset 
 
 
 
 
 





		Rapport nr 5 från kommittén för Sveriges Lions pris för miljö och hållbar utveckling.
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Rapport från kommitté Jubileumsinsamlingen 
 


 
. 


a. Inga nya ansökningar tas emot och registreras sedan den 16 januari 
2019. 
 


b. Styrelsen har haft sammanträde den 1mars och beviljat en ansökan då 
några klubbar har återlämnat beviljade medel. 


 
c. Det finns 5 ansökningar som är registrerade före den 16 januari 2019 


och som för närvarande inte kommer att behandlas då det saknas 
tillräckligt med medel att dela ut. Ansökningarna är på totalt 260 000 
kronor.  
 


d. Eventuellt kan det komma in medel då klubbar inte utnyttjar beviljade 
medel. 
 


e. Inge annat nytt finns att rapportera sedan senaste rapporten (GR5). 
 


f. Nästkommande möte i styrelsen är den 27 maj 
 


 
 


 
 
Lars Palo 
Ordförande i styrelsen för Jubileumsinsamlingen 
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Rapport från Arbetsgruppen för Nya Distrikt. 


 


Vid Riksmötet i Upplands-Väsby 2017 beslutade Riksmötet i § 15 


-att Lions Club International MD 101 Sverige reducerar antalet distrikt senast 1 juli 2019. 


-att Guvernörsrådet får i uppdrag att bilda en arbetsgrupp som skall planera och stötta processen i 
dialog med klubbar och distrikt. 


Arbetsgruppen bestod av PCC Annica Nordell, ordf. PID Bruno Ahlqvist, PCC Matias Öberg, PCC Finn 
Bangsgaard och PCC Vivianne Eriksson. 


 


Vid Riksmötet i Ronneby 2018 beslutade Riksmötet i § 16 Förslag till ny distriktsindelning inom MD 
101 Sweden.  


Guvernörsrådet föreslår Riksmötet att besluta:  
• Att Riksmötet beslutar om ny distriktsindelning enligt presenterat förslag som innebär 
sammanslagning av de nuvarande 10 distrikten två och två till fem distrikt. (101P+N, 101GD+B, 
101A+U, 101S+SM och 101SV+VG) med smärre gränsjusteringar enligt specifika önskemål från 
klubbar.  
• Att om det nya distriktet 101P+101N ligger under 1250 medlemmar när de två distrikten går 
samman till ett distrikt eller om medlemsantalet sjunker under 1250 medlemmar kort efter 
sammanslagningen, får det nya distriktet en möjlighet att inom tre (3) år öka medlemsantalet så att 
man åter kommer över 1250 medlemmar. Om man inte lyckas med detta går distriktet samman med 
det sammanslagna distriktet 101A+101U.  
• Att Guvernörsrådet får i uppdrag att ta fram beteckningar på de fem nya distrikten.  
 
Beslut: Riksmötet anser att förslaget är föredraget enligt ovan och beslutar  
att avslå yrkandet om sex distrikt.  
att med stor majoritet följa GR:s förslag om ny distriktsindelning enligt ovan, med tillägget:  
”Specifika önskemål från klubbar. Klubb som vill byta distrikt måste ha verksamhetsområde som 
gränsar till det nya distriktet. Skriftlig ansökan skickas till GRO senast 2018-06-10”  
 
 


Vid Guvernörsrådsmöte i Ronneby beslutades om en arbetsgrupp för genomförandet av Nya distrikt. 


Arbetsgruppen bestod av PCC Annica Nordell ordf, och PCC Finn Bangsgaard. Distriktens olika 
stiftelser/fonder skulle hanteras av PID Bruno Ahlqvist utanför arbetsgruppen. 


 


Vi har arbetat informativt och sett oss som ett bollplank och diskussionspartner inför arbetet med de 
nya distriktsorganisationerna. 


Arbetsgruppen började med att etablera kontakt med distriktens arbetsgrupper. Under tidig höst 
träffade arbetsgruppen tre av distriktens grupper där vi fick ta del av planeringen. Två av distrikten 
var svårare att få till fysiska möten med, men avstämning skedde via mail och telefon. Efter dessa 
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första kontakter arbetade vi med grundförslag till arbetsordning, tidsplanering och avstämningslistor 
som skickades till arbetsgrupperna under okt-nov.  


Både vid GR 4 och GR 5 träffade vi distriktens arbetsgrupper för avstämning om det pågående 
arbetet. Vid GR 5 fick vi information om planeringen för de kommande distriktsmötena i april och 
maj. 


 Zonerna 1 och 2 i SV har beslutat att från den 1.7 2019 tillhöra 101 S. Samtliga handlingar är 
inskickade till LCI och är godkända. 


Information har skickats ut om hur ansökan om ”2 dollar” kan ske och när det kan göras. Information 
har skickats ut om när rapporteringar av nya tjänstemän ska ske och när det kan göras. 


Vi känner oss trygga i distriktens organisationer och dess fortsatta arbete för att nå målet om väl 
fungerande distriktsorganisationer till den 1.7 2019. 


 


2019-04-01 


Annica Nordell 


Finn Bangsgaard 


 


 


 


 





